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Verslag van de Algemene Leden Vergadering 

Agenda: 

1. Opening 

2. Mededelingen 

3. Vaststellen notulen ALV 25 april 2019 

4. Jaarverslag over 2019, 2020 en 2021 

5. Jaarrekening over 2019, 2020 en 2021 

6. Verslag van de kascontrolecommissie 

7. Verkiezing kascontrolecommissie-leden 

8. Begroting 2022, inclusief vaststelling contributie 

9. Bestuur, afscheid en opvolging 

10. Rondvraag 

11. Sluiting 

Datum: 10 april 2022 

Aanvang: 09:30 uur 

Plaats Hotel Dekkers, 

Ossendrecht 

Aanwezige bestuursleden: 

Esther Cleeren, secretaris 

John Mathijssen (penningmeester) 

Dees Verbeek, bestuurslid 

Cor Cleeren, bestuurslid 

Afwezige bestuursleden: n.v.t. 

Aanwezige leden: 

30 

1. Opening en welkom 

In verband met de afwezigheid van een voorzitter opent John Mathijssen de vergadering 

en heet iedereen welkom. Omdat de Esther Cleeren haar taken sinds augustus 2021 heeft 

neergelegd, zal Corné Dingemans voor verslaglegging zorgen. John vraag of iedereen 

akkoord is met de voorgestelde agenda. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Er 

is dit maal gekozen voor de zondagochtend om aansluitend de lezing van de Scouting 

te kunnen houden.  

2. Mededelingen 

• John deelt mee dat de opbrengst van de Raboclubsupport actie € 518,36 bedraagt 

en bedankt iedereen voor zijn bijdrage in dit resultaat; 

• Hans Hermes heeft een beeldje van Prinses Paulientje afgegeven wat hij 

gemaakt had als prototype (een handje met daarop een prinsesje), maar wat het 

eindelijk niet geworden is. Omroep Brabant heeft daarvan een reportage 

gemaakt: https://www.omroepbrabant.nl/.../3429113/Kunst-om-de-hoek; 

• Dit jaar wordt er weer een activiteit van tussen kunst en kitsch georganiseerd, 

welke op 25 juli 2022 wordt gehouden in MFC De Drieschaar in Ossendrecht; 

• Gemeente Woensdrecht organiseert op 25 september 2022 zeer waarschijnlijk 

de gezinsfietstocht en daarbij zal het museum als eerste post in worden 

opgenomen; 

• Dees geeft de stand van zaken over het heemhuisje, wat zeer waarschijnlijk in 

bezit komt van of de vereniging of van de stichting (SBCEZ). Het perceel zou 

dan gesplitst worden, waarvan dan ± 300m² in bezit komt en het restant verkocht 

zal worden als bouwperceel door de huidige eigenaar, de familie Borremans; 

• De thematentoonstelling “Scouting door de jaren heen” is afgelopen zaterdag 9 

april 2022 geopend en loopt door tot en met eind oktober van dit jaar. 

https://www.omroepbrabant.nl/.../3429113/Kunst-om-de-hoek
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3. Vaststellen notulen ALV 25 april 2019 

De notulen van de ALV van 25 april 2019 worden ongewijzigd vastgesteld.  

4. Jaarverslag over 2019, 2020 en 2021 

Als gevolg van de corona jaren, zijn de verslagen summier van inhoud. In vogelvlucht 

worden de jaarverslagen doorgenomen en vastgesteld. 

5. Jaarrekening over 2019, 2020 en 2021 

Op de jaarrekeningen van de afgelopen 3 jaren wordt een korte toelichting gegeven: 

• 2019 

In dit jaar was er een bijzondere uitgave. Het boek “Het verdriet van 

Woensdrecht” werd uitgebracht. Dit boek kwam in de plaats van  de 3e Tijding; 

Het boek was wel iets duurder dan de Tijding; 

• 2020 

Dit jaar misten we de inkomsten van het museum, maar de gebruikelijke 

onkosten zijn wel door gegaan. Ook zijn er in 2020 diverse Cloud omgevingen 

opgezet wat extra kosten met zich meebracht. Het gaat in dit geval om een Cloud 

voor diverse documenten en een Cloud voor het fotoarchief; 

• 2021 

Ook dit jaar misten we voor een groot deel de inkomsten van het museum. De 

gebruikelijke onkosten zijn dit jaar weer normaal doorgegaan. Ook zijn er nog 

extra uitgaven geweest. KPN heeft namelijk besloten om de analogen 

telefoonlijnen op te heffen, wat gevolgen had voor het alarm in het museum. De 

kast voor het alarm moest daarom vervangen worden, maar was niet begroot. 

Daarnaast is er we wel een financieel voordeel in de portokosten. We zijn 

namelijk van postbedrijf PostNL naar Sandd gegaan, wat voordeliger voor ons 

is. Sandd is ondertussen weer opgegaan in PostNL. Nu zitten we bij 

Businesspost en kunnen we de kosten beheersen. 

Geen van de aanwezigen heeft vragen en/of opmerkingen zodat er ingestemd wordt 

worden met de jaarrekeningen over 2019, 2020 en 2021.  

6. Verslag kascontrolecommissie 

Ook dit jaar is de kascontrolecommissie bij elkaar gekomen. De kascontrolecommissie 

bestaat uit de dames F. Stoutjesdijk en L. Kools. Mevrouw Stoutjesdijk brengt verslag 

uit over de bevindingen van de commissie. De verklaring om het bestuur decharge te 

verlenen voor het gevoerde financiële  beleid is door beiden ondertekend. 

7. Verkiezing kascontrolecommissie 

Conform het aftreedschema is mevrouw F. Stoutjesdijk aftredend en niet herkiesbaar. 

De heer A. Borremans stond op de reservelijst en wordt gevraagd toe te treden tot de 

kascommissie. De vergadering stemt in om de heer A. Borremans toe te laten treden tot 

de kascontrolecommissie. De heer M. Bolders wordt gevraagd als reserve. De 

vergadering stemt hier ook mee in. 
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8. Begroting 2022 en vaststelling contributie 

Geen van de aanwezigen heeft vragen en/of opmerkingen zodat ook de begroting 

vastgesteld wordt.  

De contributie bedraagt per 1 juli 2018 € 22,50 per jaar. Voorgesteld wordt om deze te 

verhogen naar € 25,00. De vergadering stemt in met deze verhoging per 1 juli 2022 

Voor de vaststelling van de portokosten is het bestuur gemandateerd om dit jaarlijks 

vast te stellen. 

9. Bestuur 

Een aantal bestuursleden heeft besloten om te stoppen of zijn reeds gestopt. Ook is er 

een bestuurslid, waarvan de zittingstermijn afloopt. Daarnaast zijn er een aantal nieuwe 

kandidaat bestuursleden. 

➢ Cor Cleeren, bestuurslid aftredend in 2020, niet herkiesbaar; 

➢ Esther Cleeren, secretaris gestopt per 25 augustus 2021, niet herkiesbaar; 

➢ Dees Verbeek, bestuurslid, regulier aftredend in 2021 en verkiesbaar. Dees 

wordt weer voor 3 verkozen door de vergadering; 

➢ John Mathijssen, penningmeester, regulier aftredend in 2022 en verkiesbaar. 

John wordt weer voor 3 verkozen door de vergadering; 

➢ Paul Lucius, aspirant bestuurslid. Paul wordt voorgesteld voor een 

bestuursfunctie. Paul wordt door de vergadering verkozen tot bestuurslid; 

➢ Corné Dingemans aspirant bestuurslid. Corné wordt voorgesteld voor een 

bestuursfunctie Corné wordt door de vergadering verkozen tot bestuurslid; 

➢ Olga Jansz, beoogd secretaris. Olga wordt voorgesteld als nieuwe secretaris. 

Olga wordt door de vergadering verkozen tot secretaris; 

➢ Roland Pijnen, bestuurslid. Roland wordt voorgesteld voor een bestuursfunctie. 

Roland wordt door de vergadering verkozen tot bestuurslid. 

Dees heeft voor Esther en Cor een afscheidspraatje. In een presentatie worden 

verschillende foto’s getoond, die de activiteiten van beiden illustreren.. Esther en Cor 

worden zijn hartelijk bedankt voor al hun jaren inzet in het bestuur. 

10. Rondvraag 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

11. Sluiting. 

De voorzitter van de vergadering bedankt iedereen voor de aanwezigheid en inbreng en 

sluit de vergadering. Hij verzoekt iedereen nog te blijven om naar de lezing van de heer 

De Heer te luisteren over Scouting door de jaren heen in de gemeente Woensdrecht.  

 

Aldus opgemaakt en goedgekeurd tijdens de Algemene Ledenvergadering van 29 juni 

2023.  

 

Voorzitter a.i.      Secretaris 

 

 

John Mathijssen     Olga Jansz 


